

**2107 (XXVII). Petition from Messrs. Mohamed Alamkhan and Nassor Abdulla (T/PET.2/239)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined*, in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned, the petition from Messrs. Mohamed Alamkhan and Nassor Abdulla concerning Tanganyika, <sup>6</sup>

*Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

*1175th meeting,  
19 July 1961.*

**2108 (XXVII). Petition from Mr. Wilson Mantoga (T/PET.2/240)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined*, in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned, the petition from Mr. Wilson Mantoga concerning Tanganyika, <sup>7</sup>

*Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority and in particular to the statement of the Administering Authority that it is prepared to consider sympathetically a further application by the petitioner for another opportunity to enter the survey department.

*1175th meeting,  
19 July 1961.*

**2109 (XXVII). Petition from Mr. G. L. Allaway (T/PET.2/241)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined*, in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned, the petition from Mr. G. L. Allaway concerning Tanganyika, <sup>8</sup>

*Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

*1175th meeting,  
19 July 1961.*

**2110 (XXVII). Petition from the sons of the late Prince Lwabuyango of Bukoba District (T/PET.2/242)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined*, in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned, the petition from the sons of the late Prince Lwabuyango of Bukoba District concerning Tanganyika, <sup>9</sup>

1. *Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority;

2. *Requests* the Administering Authority to draw the attention of the Tanganyika Government to records of the discussions on this petition in the Standing Committee on Petitions.

*1175th meeting,  
19 July 1961.*

**2111 (XXVII). Petition from Mr. Anton Weber-Salim (T/PET.2/243 and Add.1)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined*, in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned,

<sup>6</sup> See PET.2/239, T/OBS.2/61, T/L.1030.

<sup>7</sup> See T/PET.2/240, T/OBS.2/60, T/L.1030.

<sup>8</sup> See T/PET.2/241, T/OBS.2/62, T/L.1030.

<sup>9</sup> See T/PET.2/242, T/OBS.2/63, T/L.1030.

**2107 (XXVII). Pétition de MM. Mohamed Alamkhan et Nassor Abdulla (T/PET.2/239)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné*, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, la pétition de MM. Mohamed Alamkhan et Nassor Abdulla concernant le Tanganyika <sup>6</sup>,

*Appelle l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante.

*1175ème séance,  
19 juillet 1961.*

**2108 (XXVII). Pétition de M. Wilson Mantoga (T/PET.2/240)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné*, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Wilson Mantoga concernant le Tanganyika <sup>7</sup>,

*Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et en particulier sur la déclaration selon laquelle l'Autorité administrante est prête à examiner avec bienveillance une nouvelle demande d'emploi de l'intéressé dans le service topographique.

*1175ème séance,  
19 juillet 1961.*

**2109 (XXVII). Pétition de M. G. L. Allaway (T/PET.2/241)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné*, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. G. L. Allaway concernant le Tanganyika <sup>8</sup>,

*Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

*1175ème séance,  
19 juillet 1961.*

**2110 (XXVII). Pétition des fils de feu le prince Lwabuyango, du district de Bukoba (T/PET.2/242)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné*, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, la pétition des fils de feu le prince Lwabuyango, du district de Bukoba, concernant le Tanganyika <sup>9</sup>,

1. *Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante;

2. *Invite* l'Autorité administrante à appeler l'attention du Gouvernement du Tanganyika sur les comptes rendus du débat du Comité permanent des pétitions sur cette pétition.

*1175ème séance,  
19 juillet 1961.*

**2111 (XXVII). Pétition de M. Anton Weber-Salim (T/PET.2/243 et Add.1)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné*, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, la pétition de

<sup>6</sup> Voir T/PET.239, T/OBS.2/61, T/L.1030.

<sup>7</sup> Voir T/PET.2/240, T/OBS.2/60, T/L.1030.

<sup>8</sup> Voir T/PET.2/241, T/OBS.2/62, T/L.1030.

<sup>9</sup> Voir T/PET.2/242, T/OBS.2/63, T/L.1030.